



香港特區政府康樂助理職系人員總工會
General Union of HKSAR Government Amenities Assistant Grade Staff

入會申請表 Application Form

姓名 Name :
(中文 Chinese) _____
(英文 English) _____
辦公地址 : _____
電話 : _____
傳真 : _____
電子郵件 : _____
香港身份證號碼 : _____
(英文字母加三個數字)例如: XXXX456(7)

出生日期 : _____
性別 : _____
職位 : _____
申請人簽名 : _____
申請日期 : _____

本人 同意 / 不同意 及授權 香港特區政府康樂助理職系人員總工會執行委員會委員

增設、安排和批准所有合資格會員參加本會永久會員:每人二百元正 (永久年費) 制度。

- 普通會員年費: 每人五十元正 (每年)
 永久會員: 每人二百元正 (永久年費)

備註:

- 將 50元 / 200元 現金或支票抬頭: 香港特區政府康樂助理職系人員總工會 存入 大眾銀行(香港) 賬號: 0752-109118-031 , 賬號名稱: 香港特區政府康樂助理職系人員總工會 後, 並請將填妥表格連同存款單傳真至2662-6774本會司庫戚兆輝先生收。
- 所有已繳入會費的會員於批准入會及收取會員証後, 才要求本會重新辦理及申請退會, 所有已繳納的會員年費 (包括普通會員年費或永久會員年費), 恕不退還。

注意事項：

本人現申請加入 **香港特區政府康樂助理職系人員總工會** 為會員並願意遵守該會會章。

I apply for joining the **General Union of HKSAR Government Amenities Assistant Grade Staff** and agree to abide by her constitutions.

所有會員在入會時必須經過本會的執行委員會審核批准，以確定申請人在各方面都符合既定標準，包括他/她的教育、職務的類別、職責和個人的品格。申請人的個人資料如有遺漏、不正確或與事實不符時，執行委員會可取消其申請，而已收取的有關年費(不包括利息)將全數退回。執行委員會保留最終審批申請入會的權力。

No person shall be admitted to any class of membership of the Union unless he/she satisfies the Executive Committee that he/she is a fit and proper person to be so admitted having regard to all circumstances including his/her general education, the nature of his/her employment, the responsibility of the office which he/she holds and his/her character. Applicant should provide their information as accurate as possible, failure to do so will be liable for being rejected his application by the Executive Committee. The membership so collected (not including interests) will be refunded to the applicant. The Executive Committee reserved the ultimate right of verifying and approval for any application.

個人資料（私隱）條例 - 使用個人資料**Personal Data (Privacy) Notice - Use of Personal Data**

1. 由香港特區政府康樂助理職系人員總工會於本申請表內或其他途徑所收集的個人資料將被保密及只供本會作申請會籍、提供會員服務及其他可達成本會會規所訂下之目標的用途。

Personal data collected by the **General Union of HKSAR Government Amenities Assistant Grade Staff** (the "**GUHKSARGAAGS**") contained on this registration form or otherwise obtained is provided to be used by the **GUHKSARGAAGS** for the purposes of processing this application and providing subsequent services, and any other purposes in achieving the objectives of the **GUHKSARGAAGS** as stipulated on her constitution and will be kept confidential.

2. 申請人有權查閱及更改本會所保存有關其本身的個人資料。如欲進行有關查閱及更改請與 **香港特區政府康樂助理職系人員總工會** 秘書處 聯絡。

Applicants have the right of access to and correction of their personal data. Please contact the Secretary of the **General Union of HKSAR Government Amenities Assistant Grade Staff** for enquiries or amendment to the personal data.